
1 
 

 
Q&A gemeenteraad 22 februari 
(Versie 20 februari 2024) 

 
Over de locatie 
 
Is deze locatie aangekocht met de intentie om asielzoekers op te vangen? 
Deze locatie is aangekocht als ontwikkellocatie. We voorzagen daarbij dat dit mogelijk een geschikte 
plek is voor de tijdelijke opvang van asielzoekers. Daarom zijn we na de mondelinge overeenkomst 
met de verkoper in gesprek gegaan met COA.  
 
Is er voorafgaand aan de koop overlegd met COA over deze locatie? 
Nee. We hebben het COA voorgelegd nadat we mondelinge overeenstemming over de koop hadden. 
 
Waarom hier op de Van den Elsenstraat? 
Kijkend naar de eerdere taakstelling (voor de komst van de spreidingswet), zou dit de tot nu toe 
meest geschikte locatie kunnen zijn. Deze locatie is nog niet geoormerkt voor woningbouw of een 
andere ontwikkeling. Daarnaast ligt deze locatie redelijk centraal. Met een busverbinding en op 
acceptabele afstand van het centrum voor de mensen die hier gaan verblijven. 
 
Welke doelgroepen worden hier gehuisvest? 
Dat weten we nog niet. Dat bepaalt het COA. Het COA moet eerst definitief besluiten of ze op deze 
locatie een opvang willen realiseren. Zodra er meer bekend is, informeren wij uw raad. 
 
Op welke termijn wordt de locatie gerealiseerd? 
Dat weten we nog niet. Het COA moet eerst bepalen of ze een opvang willen realiseren op deze 
locatie en vervolgens een formele aanvraag indienen. Daarna volgt de juridische procedure.  
 
Wanneer verwachten jullie dat COA de knoop doorhakt en een aanvraag indient? 
Dat weten we nog niet. We hopen eind maart. 
 
 
Over het proces 
 
Waarom is de gemeenteraad niet bij de keuze voor deze locatie betrokken? 
Uw raad heeft ons gevraagd om op zoek te gaan naar een locatie voor de opvang van vluchtelingen. 
Wij hebben u op verschillende momenten bijgepraat over de voortgang. Deze locatie ligt nu voor en 
we vragen uw raad steun voor ons besluit. 
 
Waarom niet wachten totdat provinciaal helder is hoe de verdeling gaat zijn? 
Het is evident dat wij als gemeente ook onze bijdrage moeten leveren. Wij willen daarbij zoveel 
mogelijk de regie in eigen hand houden en ook onze positie aan tafel van de provincie verbeteren. 
Niets doen en afwachten is wat ons betreft geen optie. 
 
Zijn er meerdere locaties onderzocht? 
Ja. Er zijn verschillende locaties onderzocht. Deze locatie is daaruit voortgekomen. 
 
Welke locaties zijn dan onderzocht? 
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De opgave is groter dan 70. En we hebben ook nog Oekraïense vluchtelingen die we moeten 
herhuisvesten. Is dat niet te combineren? 
Op korte termijn lijkt de locatie aan de van den Elsenstraat is de meest kansrijk om een opvanglocatie 
van 70 mensen te kunnen realiseren. Wij zijn een van de weinige gemeenten die geen asielzoekers 
opvangen en de druk om iets te doen wordt regionaal en landelijk steeds groter.  
We onderzoeken nu ook de mogelijkheden om grotere groepen op te vangen, eventueel samen met 
de Oekraïense vluchtelingen. Een dergelijke plek is niet zomaar voorhanden en we willen gezien de 
urgentie niet langer wachten met het aanbieden van een plek. 
 
Hoe zit het met de opvang van de Oekraïense vluchtelingen? Zij moeten toch weg uit de 
Vijverberg? 
Dat klopt. Ook voor hen zijn we op zoek naar passende huisvesting, wel of niet in combinatie met de 
opvang van asielzoekers. 
 
Maar dan toch niet in Breugel neem ik aan? 
Het is onze intentie om een goede spreiding over de gemeente te hanteren of toe te werken naar 1 
gemeenschappelijke opvanglocatie. 
 
Hoe wordt de omgeving betrokken? 
Als de ontwikkeling doorgaat, maken wij hierover met het COA afspraken. U kunt erop vertrouwen 
dat wij omwonenden informeren en betrekken bij de invulling van het terrein. Het spreekt voor zich 
dat we dan ook onze maatschappelijke partners en politie betrekken.  
De leefbaarheid, een goed beheer van de locatie en veiligheid van de omgeving en asielzoekers 
moeten gewaarborgd zijn. Zodra er meer bekend is, komen we hierop bij uw raad terug. 
 
Kernboodschap voor de media 
 
Jullie hebben de locatie van de Boerenbond aangekocht. Komen hier asielzoekers? 
In Son en Breugel zijn nu geen geschikte accommodaties voorhanden voor de opvang van 
asielzoekers.  We onderzoeken de mogelijkheden om in onze gemeente een opvanglocatie te 
realiseren. We zijn bereid om onze verantwoordelijkheid daarin te nemen, omdat we de urgentie en 
(morele) verplichting begrijpen. Zodra er meer duidelijkheid is over de mogelijkheden voor opvang, 
bespreken wij deze eerst met de gemeenteraad en met onze inwoners. 


